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Vogelmarkten  -  Besmettingsgevaar

Er is nog geen specifieke wetgeving bij dierenwelzijn inzake de dierenmarkten. De 
algemene dierenwelzijnswet van 14 augustus 1986 is hier geldig.

Het coronavirus heeft grote gevolgen voor de volksgezondheid, maar is niet de enige 
ziekteverwekker die grote gevolgen kan hebben voor de volksgezondheid. Uit deze 
pandemie moeten we lessen trekken en ook proberen andere risico’s voor de 
volksgezondheid zo veel mogelijk in te perken.

Vogelmarkten en andere plaatsen waar veel vogels worden samengebracht vormen een 
bron van besmetting, met onder meer de bacterie Clamydia psittaci (ook gekend als de 
papegaaiziekte). Deze infectie verspreidt zich gemakkelijk onder vogels, maar kan ook 
overgaan op de mens via de lucht en/of via direct contact met besmette vogels.

De vogels die de bron van besmetting vormen vertonen niet altijd symptomen, waardoor 
dragers en uitscheiders niet gemakkelijk te herkennen zijn en het risico op verspreiding 
toeneemt.

Volgens Sciensano wordt een vogelmarkt als besmettingsplaats aangegeven. Ook 
tentoonstellingen en andere markten waar vogels bij elkaar gebracht worden, worden als 
besmettingsplaatsen aangegeven.

1. Is de minister op te hoogte van de risico’s die deze vogelmarkten en andere met zich 
mee kunnen brengen? Zo ja, is hij dan al een onderzoek gestart naar de mogelijke 
maatregelen die kunnen getroffen worden om deze besmettingen tegen te gaan? Zo 
niet, gaat hij dit nader onderzoeken?

2. Heeft de minister het voornemen om vogelmarkten en andere plaatsen waar veel 
vogels bij elkaar gebracht worden te verbieden? Zo ja, binnen welke tijdspanne? Zo 
niet, welke initiatieven zal de minister ter zake dan wel nemen?
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De gezondheid van dieren is een federale bevoegdheid.


